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Locatie : Hertog Aalbrechtweg 22 te Alkmaar/zaal 3.07a 
Datum/tijd overleg : Woensdag 6 december 2023, 9.15 uur 
Deelnemers : Dhr. P. Kos, dhr. A. Tromp, mw. M. van Kampen en dhr. E.J. Paulina 

Namens GGD Hollands Noorden aanwezig: dhr. W. van den Berg, mw. M. 
Verstraaten, mw. V. Kee en mw. Y. Koopen 

Verhinderd : Mw. M. van Gent, mw. M. van der Ven, dhr. A. Epskamp 
Voorzitter : Dhr P. Kos 
Verslag : Mw. Y.C. Koopen  

 
1. Opening/vaststellen agenda 

De voorzitter stelt vast dat slechts drie leden aanwezig zijn, dat betekent dat er wel vergaderd kan 
worden, maar dat de eventuele besluiten achteraf bekrachtigd moeten worden door het hele DB.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2a.  Vaststelling verslag DB vorige vergadering  
Er zijn van de afwezige leden geen voorstellen tot wijziging ontvangen. Het verslag van 1 november 
2023 wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2b. Actielijst DB vorige vergadering 
De actielijst wordt doorgenomen.  
 

3a. Ingekomen stukken/stukken ter informatie 
Er zijn geen ingekomen stukken of stukken ter informatie.  
 

3b. Mededelingen 
De heer Paulina heeft de volgende mededelingen:  
- Het contract met de Integrale Crisis Dienst (ICD) wordt volgende week getekend. Vanaf 1 januari 

wordt de crisisdienst uitgevoerd onder verantwoordelijkheid van de GGD.  
- Pandemische paraatheid: de heer Reinier ter Kuilen is landelijk door de VNG aangesteld voor dit 

onderwerp en wil graag een keer langs komen om te vertellen wat dit voor gemeenten betekent. 
Landelijk wordt er gewerkt aan een convenant tussen alle partijen (VWS, gemeenten, GGD’-en) 

 
De heer Van den Berg deelt mee dat de accountant een controle heeft uitgevoerd op de 
Meerkostenregeling Covid-19. Dit is een eis vanuit VWS, waarbij VWS de regels zeer strikt zijn en 
accountants ook zoekende zijn hoe hier mee om te gaan. Als voorbeeld: als je bij de boostercampagne 
voor het personeel maaltijden besteld, moet je ook kunnen aantonen dat deze zijn geleverd.  
De heer Tromp deelt mee dat de gemeente Heiloo een positieve zienswijze geeft op de CAO 
verhoging.  
 

4.  Agendapunten ter besluitvorming  
4a. Kadernota 2025 GGD Hollands Noorden 

De heer Van den Berg geeft een korte toelichting op de Kadernota. Deze is ook met de financiële 
klankbordgroep besproken. Zij hadden een aantal adviezen: er is een voorlopig CAO-akkoord, neem 
dat ook op in de risico paragraaf. De heer Van den Berg adviseert om dit advies op te volgen en het op 
te nemen in de Kadernota. Een CAO verhoging in 2024 werkt ook door in 2025. In 2026 vindt pas 
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compensatie over 2023 plaats. Deze werkwijze en de gevolgen daarvan is door de GGD Hollands 
Noorden ook bij de Regietafel aangekaart. Ook is gevraagd aan andere GGD’-en hoe zij dat doen.  
De heer Tromp merkt op dat in de Kadernota geen nieuwe ambities in financiële termen zitten. Het 
gaat vooral over de risico’s. Hij stelt voor daar in aanbiedingsbrief ook aandacht aan te besteden en 
ook aan te geven dat de FUGR er niet in voorziet en dat dit aangekaart is bij de Regietafel.  
De voorzitter stelt voor de adviezen van de financiële klankbordgroep over te nemen en ook de 
aanbiedingsbrief aan te scherpen.  
Mevrouw Van Kampen merkt op dat de aanpassing van het Gemeentefonds niet in kadernota staat. Het 
is een ingewikkeld verhaal om uit te leggen.  
De heer Van den Berg merkt op dat als GGD HN in 2026 geen compensatie krijgt, we te maken krijgen 
met bezuinigingen. Pas in 2026 ontvangen de GR-en structurele compensatie over 2023. Hij is het 
met mevrouw Van Kampen eens dat het een ingewikkelde regeling is.  
De heer Tromp doet de suggestie om in de aanbiedingsbrief wel een paar zinnen op te nemen over het 
incidenteel oplossen van 2024 en 2025, ook de klankbordgroep heeft dit gesignaleerd.  
Besloten wordt om het in Kadernota en aanbiedingsbrief aan te scherpen en de opmerkingen van de 
financiële klankbordgroep te verwerken. De aanbiedingsbrief en wijzigingen gaan nog wel even in 
schriftelijke ronde langs de DB leden.  
 

4b.  Vaststellen agenda ingelaste AB vergadering 24 januari 2024 
Er wordt ingestemd met de concept agenda. Voor wat betreft de presentaties wordt gekeken of de 
heer Ter Kuile op deze dag kan en een presentatie over antibiotica resistentie. De directiesecretaris 
werkt dit verder uit.  
 

5 Agendapunten ter bespreking/informatie 
5a. Terugblik op vergadering AB 29 november 2023 (openbaar en besloten deel) 

Deze vergadering werd voorgezeten door mevrouw Van Gent. Alles is goed verlopen, er zijn geen 
bijzonderheden.  
 

5b.  Discussienota wijziging GR GGD HN ivm OGGZ 
Mevrouw Verstraaten licht toe dat over de Wvggz al een besluit is genomen in het AB om dit op te 
nemen in de GR GGD HN. In het verlengde daarvan zou ook nagedacht kunnen worden over de OGGZ. 
De achtergrond van deze discussienota is dat we in de regio’s Alkmaar en West-Friesland jaarlijks 
afhankelijk zijn van subsidies. Kan dit niet makkelijker, welke gevoeligheden liggen er. De afdeling 
Vangnet & Advies voert taken uit zowel voor de OGGZ als voor de Wvggz. Over de Wvggz heeft het AB 
eerder aangegeven er voorstander van te zijn deze taken (hoorplicht en verkennend onderzoek) zo 
snel mogelijk onder de GR GGD HN te brengen.  
Mevrouw Van Kampen geeft aan de Hoorn als centrumgemeente de OGGZ regelt.  
De heer Tromp geeft aan dat hij vanuit bedrijfsvoering voor zou zijn om dit onder GR te brengen. Los 
daarvan moeten er aan de voorkant heldere afspraken worden gemaakt over de financiering. Hij is niet 
bekend wat de afwegingen bij de centrumgemeenten.  
Er staat al een gesprek gepland met mevrouw Van der Ven.  
Afgesproken wordt omdat veel leden afwezig zijn het de volgende keer terug op agenda te laten 
komen. Daarbij wordt ook een terugkoppeling gegeven van de gesprekken met Alkmaar en Hoorn.  
 

6. Commissie basisvoorzieningen en Zorg & Veiligheid, BAC PG, GGD-GHOR Nederland 
Er zijn geen stukken ter bespreking.  
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7. Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen punten voor de rondvraag. De voorzitter sluit de vergadering.  
 

 
Aldus ongewijzigd vastgesteld d.d. 31 januari 2024  




